



中国船级社质量认证公司  
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY CERTIFICATION COMPANY

# 质量管理体系认证证书

## QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

编号: No. 00513Q20879R0M

兹证明

浙江埃尼斯阀门有限公司

(注册地址: 浙江省温州市龙湾区龙湾工业基地 邮编: 325024)

(生产地址: 浙江省温州市经济技术开发区滨海园区三道四路 邮编: 325011)

This is to certify that the Quality Management System (QMS) of

**ZHEJIANG ANIX VALVE CO., LTD.**

[Registered Add: LONGWAN INDUSTRIAL BASE (No.3 AREA OF VALVE BASE), LONGWAN DISTRICT, WENZHOU CITY, ZHEJIANG PROVINCE, 325024, P.R.CHINA]

(Production Add: No.4 ROAD, 3 ROW BINHAI INDUSTRIAL PARK, ECONOMIC & TECHNOLOGICAL DEVELOPMENT ZONE, WENZHOU CITY, ZHEJIANG PROVINCE, 325011, P.R.CHINA)

建立的质量管理体系符合标准: **GB/T 19001-2008 / ISO 9001:2008**。

has been found to conform to standard **GB/T 19001-2008 / ISO 9001:2008**.

本证书对下述范围的质量管理体系有效: \*阀门(PN≤6.4MPa)系列产品的制造(不包括未经行政许可的阀门)\*。

This certificate is valid to the following scope for QMS: \*MANUFACTURE OF VALVES (PN ≤ 6.4MPA) (EXCLUDING THE VALVES WITHOUT PERMISSION OF ADMINISTRATION)\*.

本证书有效期至: **2016年6月24日**。

This certificate is valid until **24 June 2016**.



发证日期: **2013年6月25日**

Issued on **25 June 2013**

总经理:

General Manager **Huang Shiyuan**



本证书根据中国船级社质量认证公司认证规范及有程序规定签发。当本证书包括证书附件时, 则附件必须与本证书同时使用。每一页证书(含附件)均须有本公司盖章方可生效。任何单位或个人均不应摘录或节选本证书的内容。有关各方对所持证书的真实性有疑时, 可向我公司咨询。  
This Certificate is issued pursuant to CHINA CLASSIFICATION SOCIETY CERTIFICATION COMPANY(CCS) Rules for System Certification and related procedures. When the certificate consists of appendices, all the appendices together with the certificate are taken as a whole and shall be used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of CCS. Any part of the certificate (including the appendices) can not be extracted or abridged by any unit or individual in any form. Related parties who doubt the authenticity of the certificate must consult with CCS.

中国船级社质量认证公司 北京市东黄城根南街40号 100006 电话: +86(10)65239001 网址: www.ccs-c.com.cn  
40 Dong Huang Cheng Gen Nan Jie, Beijing, 100006, China Tel.: +86(10)65239001 Website: www.ccs-c.com.cn



中国船级社质量认证公司  
CHINA CLASSIFICATION SOCIETY CERTIFICATION COMPANY

# 质量管理体系认证证书

## QUALITY MANAGEMENT SYSTEM CERTIFICATE

副本  
COPY

编号: No. 00513Q20879R0M

兹证明

浙江埃尼斯阀门有限公司

(注册地址: 浙江省温州市龙湾区龙湾工业基地 邮编: 325024)

(生产地址: 浙江省温州市经济技术开发区滨海园区三道四路 邮编: 325011)

This is to certify that the Quality Management System (QMS) of

**ZHEJIANG ANIX VALVE CO., LTD.**

[Registered Add: LONGWAN INDUSTRIAL BASE (No.3 AREA OF VALVE BASE), LONGWAN DISTRICT, WENZHOU CITY, ZHEJIANG PROVINCE, 325024, P.R.CHINA]

(Production Add: No.4 ROAD, 3 ROW BINHAI INDUSTRIAL PARK, ECONOMIC & TECHNOLOGICAL DEVELOPMENT ZONE, WENZHOU CITY, ZHEJIANG PROVINCE, 325011, P.R.CHINA)

建立的质量管理体系符合标准: **GB/T 19001-2008 / ISO 9001:2008**。

has been found to conform to standard **GB/T 19001-2008 / ISO 9001:2008**.

本证书对下述范围的质量管理体系有效: \*阀门 (PN≤6.4MPa) 系列产品的制造 (不包括未经行政许可的阀门) \*。

This certificate is valid to the following scope for QMS: \*MANUFACTURE OF VALVES (PN ≤ 6.4MPA) (EXCLUDING THE VALVES WITHOUT PERMISSION OF ADMINISTRATION)\*.

本证书有效期至: 2016年6月24日。

This certificate is valid until 24 June 2016.



发证日期: 2013年6月25日

Issued on 25 June 2013

总经理:

General Manager **Huang Shiyuan**



本证书根据中国船级社质量认证公司认证规范及有关规定签发。当本证书包括证书附件时, 则附件必须与本证书同时使用。每一页证书(含附件)均须有本公司盖章方可生效。任何单位或个人均不应篡改或节选本证书的内容。有关各方对所持证书的真实性有疑问时, 可向我公司咨询。  
This certificate is issued pursuant to CHINA CLASSIFICATION SOCIETY CERTIFICATION COMPANY (CCSC) Rules for System Certification and related procedures. When the certificate contains of appendices, all the appendices together with the certificate are taken as a whole and shall be used simultaneously. No certificate page is valid without bearing the stamp of CCSC. Any part of the certificate including the appendices can not be extracted or abridged by any unit or individual in any form. Related parties who doubt the authenticity of the certificate may consult with CCSC.

中国船级社质量认证公司 北京市东黄城根南街40号 100006 电话: +86(10)65239001 网址: www.ccs-c.com.cn  
40 Dong Huang Cheng Gen Nan Jie, Beijing, 100006, China Tel.: +86(10)65239001 Website: www.ccs-c.com.cn